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MÖTESANTECKNING Datum för mötet 

2023-10-31

 

 

 

Mötesanteckning från Prefektråd SCI 

Plats för mötet: Mötesrum Xenon, hus 3, Albanova 

Närvarande: 
Sandra Di Rocco, skolchef  
Mark Pearce, vice skolchef FFA  
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Helene Rune, administrativ chef (punkt 1-2) 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Annette Grahn, ledningsstöd 

Josefin Larsson, proprefekt Fysik 

Seija Liedes, ekonomiansvarig (punkt 1-2) 

 

Frånvarande: 
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Marta Marko Tisch, kommunikationsansvarig 

1 Information från skolan 

Deadline för inspel till forskningspropositionen var idag och denna har nu skickats in från 
KTH. Sandra beskriver de punkter som KTH har valt att lyfta upp: Investera i forskning 
och utveckling, Akademisk frihet och institutionell autonomi, Utökade basanslag, 
Nationella åtaganden och prioriterade forskningsområden, Forskningsinfrastruktur, 
Akademiska hus, Innovationssystem och holdingbolag samt Ansvarsfull 
internationalisering. 

Vidare informeras att det nu är klart hur institutionsavdelningarna kommer att se ut. 
Arbete pågår för att utse avdelningschefer för dessa samt att förankra det helt. Sandra 
kommer att samverka alla, förutom matematik som redan är samverkad.  

En sammanfattning av de ansökningar för skolans stöd som kommit in presenteras. 

2 Information om ekonomisk uppföljning och planering 2024 

Seija Liedes är inbjuden för att informera kring hur den ekonomiska uppföljningen och 
planeringen ser ut inför 2024. Presentationen finns att läsa här. 

https://intra.kth.se/polopoly_fs/1.1291821.1698837571!/2023-10-31%20Bilaga.pdf
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Inledningsvis beskrivs hur verksamhetsstödet nu är organiserat samt struktur för 
ekonomisk uppföljning framöver utifrån detta. En skillnad är att vi nu budgeterar på 
funktioner över hela skolan, inte på avdelningsnivå som vi gjort tidigare.  

Vidare beskrivs hur tanken är att det ska fungera när lokalhyror ska debiteras ut på ett 
nytt sätt. Problematik med denna förändring och vilka risker som finns lyfts. 
Skolekonomer och infrastrukturansvariga är inbjudna till ett nytt gemensamt möte med 
KTH om lokaldebiteringarna i nästa vecka. 

Även frågan om att lägga till underavdelningar i och med att skolan omorganiseras till 
färre avdelningar lyfts och varför detta inte är en bra idé. 

Det nya upplägget medför stora skillnader för SCI-skolan jämfört med tidigare. 
Information ges och diskussion förs kring vad kommande förändringar praktiskt kommer 
att innebära.  

3 Avdelningsstruktur: Uppdatering från institutioner 

Den nu färdiga organiseringen blir att institutionerna för Matematik, Tillämpad fysik och 
TekMek kommer bestå av fyra avdelningar och Fysik av tre avdelningar. 

Prefekter/proprefekt från Tillämpad fysik, TekMek och Fysik beskriver hur organiseringen 
av de nya avdelningarna på respektive institution kommer se ut samt vilket stöd för dessa 
som de ansökt om från skolan.  

4 Övriga frågor 

En fråga lyfts till Gunnar kring hur arbetet med sätta ett GRU-tak på skolnivå går. Han 
beskriver kortfattat bakgrunden och status för de diskussioner som förs nu.  

5 Nästa möte 

Nästa möte hålls den 15 november kl. 15.00-17.00 i Freja, Teknikringen 8, plan 1,5. 

 

 

Anteckningar av 

Annette Grahn 

2023-10-31 

 


